
Verksamhetsberättelse HBF 2023/24  

Under året har föreningen hållit en teoretisk kurs i biodling samt en fortsättningskurs 
med praktisk biodling på föreningsbigården. Medlemmar och inbjudna föreningar fick 
också möjlighet att lyssna till två föreläsningar. Lotta Fabricius, SLU, berättade om hur 
SLU arbetar för hållbara landskap för friska bin och Danny Zwaard, regional rådgivare i 
bihälsa, berättade mycket om rönen kring bins hälsa. Lars Johansson, Skogens honung, 
bidrog genom försäljning av biodlarutrustning.  

Medlemmar har medverkat med försäljning av föreningens honung på flera marknader 
under säsongen. Vid invigningen av Kultur- och friskvårdsparken i Lanhagen hölls även 
en kort information samt visning av bisamhälle och utrustning. 

Södra Kalmar biodlaredistrikt bjöd in till ett mycket trevligt föredrag där Petra Varenhed 
berättade om sin verksamhet med sorthonung och sensorik. Fem medlemmar från HBF 
deltog. Senare under sommaren hade vi tillfälle att möta medlemmar från Ölands BF då 
de besökte våra fina lokaler på Staby Gårdshotell samt vår bigård.  

För föreningens medlemmar ordnades en trivselkväll hos Per-Ivar Jonsson i Böta Kvarn. 
Vi fick gnugga geniknölarna på en tipspromenad medan vi åtnjöt den vackra naturen i 
detta bokskogsområde. Kvällen avslutades med korvgrillning och mingel. 

Året genomsyrades av arbete med att avyttra vår Friggebod och bygga ett Attefallshus på 
samma plats. Flera medlemmar har lagt många timmar på detta projekt. Vi riktar ett 
stort TACK till dessa medlemmar. Boden färdigställs lagom till verksamhetsårets slut. 

 

 

 

 

 

 


